
 

 

 
Oud-Beijerland, 6 februari 2024 

 

 
Leden van de gemeenteraad,  
 
Als voorzitter van de Sportraad Hoeksche Waard spreek ik bij deze in over de nota “Kom in beweging!” die 
vanavond in deze beeldvormende vergadering op de agenda staat.  
 
In de komende drie jaar moeten bijna 10.000 inwoners uit de Hoeksche Waard in beweging komen. Mensen 
die nu niet sporten en ook maar weinig bewegen in hun dagelijks leven. Een ambitieuze en noodzakelijke 
inhaalslag, omdat we nu achterlopen ten opzichte van het landelijke gemiddelde. Het streven, zowel landelijk 
als in de nota, is dat in 2040 75% van de inwoners aan de beweegnorm voldoet. Op dit moment is dat in de 
Hoeksche Waard onder volwassenen nog geen 40%.  
 
De Sportraad is blij dat er een richtinggevende nota ligt. Als Sportraad kijken we terug op een moeizaam 
totstandkomingsproces waarin we ons niet altijd een gelijkwaardige samenwerkingspartner hebben gevoeld, 
maar zijn we tevreden om vast te stellen dat er een nota ligt waarin behoorlijk veel van onze inbreng terug te 
vinden is. We roepen de gemeenteraad op om spoedig in te stemmen met de nota, zodat voortvarend aan de 
slag gegaan kan worden met het vertalen van de ambities naar concrete activiteiten. Ook in dit vervolgproces 
zouden we als Sportraad graag een rol vervullen.  
 
Belangrijkste aandachtspunten voor het uitvoeringsprogramma zijn ons inziens:  
• Het daadwerkelijk samenwerken met andere domeinen; en sturing en ruimte geven aan datgeen hiervoor 
nodig is.  
• Het actief betrekken van de inwoners en sportaanbieders.  
 
Al vanaf 2020, toen de Sportraad initiatief nam voor een Sportnota, hebben wij gepleit voor een integrale 
aanpak, waarbij sport en bewegen worden gezien als de verbindende kracht in onze samenleving. Het 
college heeft dit onderkend en in 2022 opdracht gegeven voor het opstellen van een integrale sport- en 
beweegnota. In de huidige nota is weliswaar de basis gelegd voor een integraal beleid, maar nog 
onvoldoende om de kansen te verzilveren die nodig zijn om de doelstelling van de beweegnorm te realiseren.  
 
Tot slot wil ik onze waardering uitspreken voor alle vrijwilligers van de circa 130 sportverenigingen die de 
Hoeksche Waard rijk is. Er is een groot aanbod en diversiteit van verenigingen. Deze dragen bij aan de 
leefbaarheid en maken georganiseerd sportaanbod voor een grote groep bereikbaar. Er zijn in de Hoeksche 
Waard meer dan gemiddeld veel mensen lid van een vereniging. Als Sportraad zijn we blij dat middels de 
nota vanuit een breder perspectief gekeken gaat worden hoe dit rijke verenigingsleven, met een grotere 
maatschappelijke waarde dan alleen sport en bewegen, behouden en uitgebouwd kan gaan worden.  
 
Ik dank u voor uw aandacht. 
 
Met sportieve groet, 
 
Bert de Jong | Voorzitter Sportraad Hoeksche Waard 

 


